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Protokół Nr XXV/2021 

sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

przeprowadzonej w sali konferencyjnej w siedzibie Starostwa Powiatowego  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8 

w dniu 24 września 2021 roku 

 

 

1.   OTWARCIE. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski otworzył obrady XXV sesji 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego. Powitał Panie i Panów Radnych, Panią Starostę wraz  

z Członkami Zarządu Powiatu i Pracownikami Starostwa. Poinformował, iż zgodnie  

z obowiązującymi przepisami, sesja jest transmitowana, a jej nagranie zostanie umieszczone na 

stronie internetowej Starostwa Powiatowego oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Poinformował, że dzisiejszą sesję będzie protokołowała Pani Joanna Kleparska. 

 

Przewodniczący rozpoczął obrady XXV sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego o godzinie 1200.  

 

 

2.    STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD (quorum). 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 2 –  stwierdzenie prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Powiatu 

wynosi 17 radnych. Według listy obecności, na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 12 

radnych. Przewodniczący stwierdził więc, że sesja dysponuje wymaganym quorum, co 

oznacza, że Rada Powiatu może obradować i podejmować uchwały w sprawach objętych 

porządkiem obrad, ponieważ jej obrady są prawomocne.  

 

 

3.    PORZĄDEK OBRAD SESJI. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania  

punktu 3 – porządek obrad sesji. Poinformował, że porządek obrad został przesłany Radnym 

wraz zawiadomieniem o sesji. Spytał czy ktoś chciałby wnieść o zmianę porządku obrad. Nikt 

nie wniósł o zmianę porządku obrad w związku z powyższym Przewodniczący przystąpił do 

realizacji obrad sesji.  

 

Porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

4.   PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z XXIV SESJI. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski przystąpił do procedowania 

punktu 4 – przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Powiatu i powiedział, że § 25 ust. 1 Statutu 

Powiatu Aleksandrowskiego stanowi, iż radni mogą nie później niż na dwa dni przed terminem 

następnej sesji rady zgłaszać na piśmie poprawki i uzupełnienia do protokołu. Poinformował, 

że nie wpłynęły żadne poprawki ani uzupełnienia do protokołu z XXIV sesji. Przewodniczący 

postawił wniosek o przyjęcie protokołu z XXIV oraz  o jego przyjęcie bez czytania.  

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Andrzej Łozicki, 

Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 
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WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

jednogłośnie przyjęła protokół z XXIV sesji.  

 

 

5.  SPRAWOZDANIE STAROSTY Z DZIAŁALNOŚCI ZARZĄDU POWIATU ZA 

OKRES MIĘDZY XXIV A XXV SESJĄ.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 5 - sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu za okres między XXIV 

a XXIV sesją i poprosił Panią Starostę o omówienie sprawozdania.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy 

o samorządzie powiatowym, do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy rozpatrywanie  

sprawozdań z działalności Zarządu Powiatu. Na podstawie § 17 pkt 3 Statutu Powiatu 

Aleksandrowskiego, porządek obrad Rady Powiatu zawiera punkt „sprawozdanie 

przewodniczącego zarządu z działalności zarządu w okresie międzysesyjnym”. W związku  

z powyższym przedłożyła sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu za okres między XXIV 

a XXV sesją wraz z uzupełnieniem z dnia 23 września 2021 roku. Dodała, że w ostatnim czasie 

Zarząd Powiatu zajmował się głównie rozpatrywaniem wniosków jednostek podległych  

dotyczącym uzupełnienia budżetu o brakujące środki, na zamierzenia inwestycyjne i remonty, 

co znajduje odzwierciedlenie w uchwale budżetowej, która zostanie przedstawiona na 

dzisiejszej sesji. Dodała, że jeśli Radni mają jakieś pytania to chętnie na nie odpowie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Pani Staroście za 

omówienie tematu i poprosił o przedstawienie wyników kontroli Komisji Rewizyjnej przez jej 

Przewodniczącego Pana Andrzeja Łozickiego. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Łozicki powiedział, że Komisja dokonała 

kontroli działalności Zarządu Powiatu z okres miedzy XXIV a XXV sesją Rady Powiatu i nie 

wnosi uwag. Kontroli dokonano na postawie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu oraz 

wyjaśnień Starosty Aleksandrowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radna Pani Renata Golec poprosiła o udzielenie informacji dotyczącej punktu 46 

przedmiotowego sprawozdania, w zakresie stopnia zawansowania prac nad opracowaniem 

dokumentacji na przebudowę ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że do Zarządu Powiatu wpłynęła 

informacja o problemach Wykonawcy z opracowaniem dokumentacji na przebudowę ulicy 

Narutowicza. Dokumentacja powinna zostać opracowana najpóźniej do dnia 31 grudnia br. 

 

Wicestarosta Pan Adam Potaczek powiedział, że projekt tej drogi przysparza wielu 

problemów, gdyż konieczne jest uzyskanie wielu uzgodnień. Na uzgodnienie z Ministerstwa 

Transportu oczekuje się nawet do 6 miesięcy. Prace nad tym projektem rozpoczęły się w roku 

ubiegłym w czasie trwania pandemii COVID-19, w związku z tym urzędy miały wydłużony 

czas realizacji wniosków. Konieczne jest również wykupienie gruntów przy budynku Poczty 

Polskiej na ulicy Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim. Obecnie prace nad opracowaniem 
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tego projektu idą pełną parą i są na bieżąco monitorowane przez Dyrektora ZDP  

w Aleksandrowie Kujawskim. Pan Wicestarosta ma nadzieję, że nie będzie więcej problemów 

z opracowaniem tego projektu i remont ulicy Narutowicza uda się przeprowadzić w przyszłym 

roku.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim poprosił o wyjaśnienie zapisów punktu 67 przedmiotowego 

sprawozdania dotyczących naruszenia Dyscypliny Finansów Publicznych przez Dyrektora ZDP 

w Aleksandrowie Kujawskim. Dodał, że jest to już druga taka sytuacja w tym roku i chciałby 

wiedzieć, czego dokładnie ona dotyczy, ponieważ brzmi to groźnie.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że jest to już drugi taki problem, 

który Zarząd Powiatu musiał zgłosić. W roku 2019 ZDP realizował zadanie pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej 2605C Stara Wieś – Nieszawa” finansowane ze środków z Unii Europejskiej 

przekazanych przez Urząd Marszałkowski. Niestety doszło do przeoczenia/zaniedbania ze 

strony pracowników ZDP, którzy pobrali na rozliczenie tej kwoty zaliczkę ale jej nie rozliczyli 

w terminie. Urząd Marszałkowski dopatrzył się tego w kolejnych miesiącach, po czym wysłał 

stosowne pismo naliczając, za przekroczenie terminu rozliczenia tej zaliczki, karę w wysokości 

ponad 19 000,00zł. Zarząd Powiatu zobowiązany był do zapłacenia tej kary i zgłoszenia tego 

faktu do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych. 

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz odnośnie punktu 77 niniejszego sprawozdania spytała 

dla jakich odcinków dróg powiatowych: Konradowo – Siniarzewo oraz Wola Bachorna – 

Kuczkowo opracowywane są dokumentacje projektowe na ich remonty oraz przez jakie gminy 

przebiegają te odcinki.  

 

Wicestarosta Pan Adam Potaczek powiedział, że w zamysłach Zarządu Powiatu jest 

przebudowywanie tych dróg, które z powodu złego stanu za jakiś czas nie będą w ogóle 

przejezdne. Inne, mniej zniszczone drogi poddawane będą remontom. Dokładną informację Pan 

Wicestarosta przedstawi po sesji Rady Powiatu.  

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz poprosiła, by odpowiedź zawierała także informację, czy 

ta droga zostanie zgłoszona do jakiegoś konkursu oraz aby Zarząd Powiatu przedstawił tę 

informacje w formie pisemnej.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim w punkcie 70 przedmiotowego sprawozdania spytał co było 

przyczyną miesięcznego opóźnienia realizacji zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby 

Przyjęć”. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że jest to duży projekt, który 

nadal jest w toku. Termin jego realizacji został przesunięty na 31 października br. Opóźnienie 

związane jest głównie z problemami lokalowymi a sama inwestycja wymaga wiele pracy. 

Zadanie to uwzględnia m.in. wyprowadzenie pracowni endoskopowej do innego 

pomieszczenia. Inwestycja jest bardzo kosztowna i wymaga wydłużenia czasu jej realizacji.  

 

Radny Pan Jerzy Draheim spytał czy opóźnienie będzie wiązało się z naliczeniem odsetek 

karnych. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że nie. Uzyskanie środków na 

ten cel nie uwzględniało terminu wykonania inwestycji a termin zakończenia tej inwestycji 

zawarty w umowie ze Szpitalem Powiatowym był terminem szacowanym. W związku  
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z wydłużeniem tego terminu konieczne było zawarcie aneksu do umowy, 

 

Radna Pani Mariola Banaszkiewicz odnośnie punktu 81 ze strony 13 omawianego 

sprawozdania spytała czy dzierżawca gruntów będących w trwałym zarządzie Dyrektora DPS 

w Zakrzewie zostanie wyłoniony w drodze przetargu.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w poprzednich latach 

rozstrzygniecie zapadło w drodze przetargowej i tak się stanie i  tym razem.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. W związku z wyczerpaniem tematu i brakiem chętnych do dalszej 

dyskusji zamknął dyskusję. Stwierdził, że Rada Powiatu zapoznała się z przedstawionym przez 

Starostę sprawozdaniem z prac Zarządu Powiatu za okres miedzy XXIV a XXV sesją wraz  

z uzupełnieniem z dnia 23 września br.  

 

 

6.   INFORMACJE O ZŁOŻONYCH OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 6 – informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych i dodał, że realizując zapisy 

art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym, podmiot dokonujący analizy oświadczeń 

majątkowych, w terminie do dnia 30 października przedstawia Radzie Powiatu informację  

o analizowanych oświadczeniach. Podmiotami dokonującymi analizy oświadczeń są: 

Przewodniczący Rady Powiatu, Starosta, Wojewoda oraz Naczelnicy Urzędów Skarbowych. 

Do dnia sesji wpłynęły analizy oświadczeń majątkowych: Przewodniczącego Rady Powiatu, 

Starosty Aleksandrowskiego, Wojewody Kujawsko-Pomorskiego oraz Naczelnika Urzędu 

Skarbowego we Włocławku i zostaną one przedstawione na dzisiejszej sesji. Informacje te 

dostępne są na portalu POSIEDZENIA.PL a także zostały przesłane Radnym wraz  

z materiałami sesyjnymi. W związku z powyższym, Pan Przewodniczący nie widział potrzeby 

ich odczytywania. Wobec braku sprzeciwu uznał, że również Rada Powiatu nie widzi takiej 

potrzeby. Stwierdził, że powyższe informacje zostały Wysokiej Radzie przedstawione. 

 

 

7.  SPRAWOZDANIE Z DZIAŁAŃ PODEJMOWANYCH NA TERENIE NADZORU 

WODNEGO W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM NA OBSZARACH 

POWIATÓW ALEKSANDROWSKIEGO, INOWROCŁAWSKIEGO, 

TORUŃSKIEGO, MIASTA TORUNIA, LIPNOWSKIEGO, WŁOCŁAWSKIEGO  

I MIASTA WŁOCŁAWKA ZA ROK 2020.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie punku 

7 – sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Aleksandrowie 

Kujawskim na obszarach Powiatów Aleksandrowskiego, Inowrocławskiego, Toruńskiego, 

Miasta Torunia, Lipnowskiego, Włocławskiego i Miasta Włocławka za rok 2020 i powiedział, 

że zgodnie z art. 250 ust. 10 ustawy Prawo wodne, kierownicy nadzorów wodnych 

przedstawiają właściwej radzie powiatu  roczne sprawozdania z działań podejmowanych na 

terenie danego powiatu. Do Rady Powiatu Aleksandrowskiego wpłynęły trzy sprawozdania,  

z którymi Radni zapoznają się w punktach 7, 8 i 9 sesji. Na swoim posiedzeniu Komisja 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, zapoznała się ze sprawozdaniem przedstawionym przez 

Nadzór Wodny w Aleksandrowie Kujawskim. Pan Przewodniczący poprosił 

Wiceprzewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Panią Joannę Monetę  

o przedstawienie stanowiska Komisji.  
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Wiceprzewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pani Joanna Moneta 

powiedziała, że Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

Nadzoru Wodnego w Aleksandrowie Kujawskim na obszarach Powiatów Aleksandrowskiego, 

Inowrocławskiego, Toruńskiego, Miasta Torunia, Lipnowskiego, Włocławskiego i Miasta 

Włocławka za rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że powyższe sprawozdanie zostało Wysokiej Radzie przedstawione.  

 

 

8.   SPRAWOZDANIE Z DZIAŁAŃ PODEJMOWANYCH NA TERENIE NADZORU 

WODNEGO W INOWROCŁAWIU NA OBSZARACH POWIATU: 

INOWROCŁAWSKIEGO, MOGILEŃSKIEGO, SŁUPECKIEGO, KONIŃSKIEGO, 

KOLSKIEGO, RADZIEJOWSKIEGO, ALEKSANDROWSKIEGO, 

WŁOCŁAWSKIEGO NA ROK 2020. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 8 – sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Inowrocławiu na obszarach Powiatu: Inowrocławskiego, Mogileńskiego, Słupeckiego, 

Konińskiego, Kolskiego, Radziejowskiego, Aleksandrowskiego, Włocławskiego na rok 2020  

i dodał, że na swoim posiedzeniu Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska zapoznała się ze 

sprawozdaniem przedstawionym przez Nadzór Wodny w Inowrocławiu. Pan Przewodniczący 

poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Panią Joannę Monetę  

o przedstawienie stanowiska Komisji.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pani Joanna Moneta 

powiedziała, że Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

Nadzoru Wodnego w Inowrocławiu na obszarach Powiatu: Inowrocławskiego, Mogileńskiego, 

Słupeckiego, Konińskiego, Kolskiego, Radziejowskiego, Aleksandrowskiego, Włocławskiego 

na rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że powyższe sprawozdanie zostało Wysokiej Radzie przedstawione.  

 

 

9. SPRAWOZDANIE Z DZIAŁAŃ PODEJMOWANYCH NA TERENIE NADZORU 

WODNEGO WE WŁOCŁAWKU NA OBSZARACH POWIATÓW 

WŁOCŁAWSKIEGO, M. WŁOCŁAWEK, RADZIEJOWSKIEGO, 

ALEKSANDROWSKIEGO, LIPNOWSKIEGO, PŁOCKIEGO, M. PŁOCKA, 

KONIŃSKIEGO ZA ROK 2020.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 9 – sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego we 

Włocławku na obszarach Powiatów Włocławskiego, M. Włocławek, Radziejowskiego, 

Aleksandrowskiego, Lipnowskiego, Płockiego, M. Płocka, Konińskiego za rok 2020 i dodał, 

że na swoim posiedzeniu Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska zapoznała się ze 

sprawozdaniem przedstawionym przez Nadzór Wodny we Włocławku. Pan Przewodniczący 

poprosił Wiceprzewodniczącą Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Panią Joannę Monetę  

o przedstawienie stanowiska Komisji.  
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Wiceprzewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pani Joanna Moneta 

powiedziała, że Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie 

Nadzoru Wodnego we Włocławku na obszarach Powiatów Włocławskiego, M. Włocławek, 

Radziejowskiego, Aleksandrowskiego, Lipnowskiego, Płockiego, M. Płocka, Konińskiego za 

rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że powyższe sprawozdanie zostało Wysokiej Radzie przedstawione.  

 

 

10. INFORMACJA Z WYKONANIA PLANU FINANSOWEGO, W TYM PLANU 

INWESTYCYJNEGO ZA I PÓŁROCZE 2021 ROKU SAMODZIELNEGO 

PUBLICZNEGO ZAKŁADU LECZNICZO-OPIEKUŃCZEGO W RACIĄŻKU. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski wznowił obrady i rozpoczął 

procedowanie punktu 10 – informacja z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za I półrocze 2021 roku Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo-

Opiekuńczego w Raciążku i dodał, że zgodnie z obowiązującymi przepisami przedmiotowe 

sprawozdanie Radni otrzymali w sierpniu br. a także wraz z materiałami sesyjnymi. 

Przewodniczący poprosił Panią Starostę o wystąpienie i przedstawienie informacji.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 265 pkt  

1 ustawy o finansach publicznych jednostki, których organem założycielskim jest jednostka 

samorządu terytorialnego w terminie do dnia 31 lipca przedstawiają Zarządowi Powiatu 

informację z przebiegu wykonania planu finansowego za pierwsze półrocze. Informacja 

Samodzielnego Publicznego Zakładu leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku została złożona  

w ustawowym terminie. Na podstawie art. 266 ust. 1 pkt 3 ustawy o finansach publicznych 

Zarząd Powiatu w terminie do dnia 31 sierpnia przedstawia organowi stanowiącemu jednostki 

samorządu terytorialnego i regionalnej izbie obrachunkowej informację z wykonania planu 

finansowego, w tym planu inwestycyjnego za I półrocze 2020 roku Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo-Opiekuńczego w Raciążku. Przedmiotowa informacja została 

przekazana Radzie Powiatu w wyznaczonym terminie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił jej Przewodniczącego Pana 

Macieja Włocha.   

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja zapoznała się z przedmiotową informacją i nie wnosi zastrzeżeń.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że powyższa informacja została Wysokiej Radzie przedstawiona. 

 

 

11. INFORMACJA O PRZEBIEGU WYKONANIA BUDŻETU POWIATU  

ALEKSANDROWSKIEGO ZA I PÓŁROCZE 2021 ROKU ORAZ INFORMACJĄ 

O KSZTAŁTOWANIU SIĘ WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ,  

W TYM O PRZEBIEGU REALIZACJI PRZEDSIĘWZIĘĆ.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 11 – informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za  
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I półrocze 2021 roku oraz informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej,  

w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć i dodał, że na podstawie art. 266 ustawy o finansach 

publicznych Zarząd Powiatu przedstawił Radzie Powiatu przedmiotową informację. Radni 

otrzymali ją, zgodnie z obowiązującymi przepisami, pismem z dnia 30 sierpnia. Ponadto, 

została ona także przesłana razem z materiałami sesyjnymi. Wraz z materiałami sesyjnymi, 

Radni otrzymali również uchwałę Nr 2/I/2021 Składu Orzekającego Nr 10 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 16 września 2021 roku wyrażającą opinię o informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za pierwsze półrocze 2021 roku. 

Opinia ta jest, oczywiście, pozytywna. Przewodniczący poprosił Panią Starostę o wystąpienie 

i przedstawienie informacji.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że tak jak wspomniał Pan 

Przewodniczący Radni otrzymali przedmiotową informację w ustawowym terminie i dodała, 

że RIO nie wnosi do tego sprawozdania żadnych zastrzeżeń. W pierwszym półroczu, budżet 

ulegał wielokrotnym zmianom. Ostatecznie, na dzień  30 czerwca 2021 roku zamknął się 

nadwyżką budżetową w wysokości 6 287 121,35 zł. Wpływ na ten wynik miał niski jak na ten 

okres procent zrealizowanych wydatków na zadania inwestycyjne i remonty bieżące. W drugim 

półroczu zostaną zakończone inwestycje, a co za tym idzie dokonane zostaną płatności.  

W kwocie nadwyżki ujęta została część oświatowa subwencji ogólnej dotycząca lipca, która 

wpłynęła do budżetu w czerwcu br., w kwocie  1 357 854,00 zł. Dochody ze sprzedaży majątku 

przy planie 1 381 014,00 zł zostały osiągnięte w wysokości 89 982,11 zł, co stanowi 6,51% ich 

planu. Na kwotę dokonanych dochodów składa się sprzedaż działek budowlanych i garaży.  

W drugim półroczu dokonano sprzedaży budynku Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie 

Kujawskim na kwotę 905 000,00 zł. Na koniec września planowane jest ogłoszenie kolejnego 

przetargu na sprzedaż działek i garaży. Zobowiązania Powiatu na dzień 30 czerwca 2021 roku 

z tytułu zaciągniętych kredytów wynoszą 7 181 000,00 zł. Pozostałe zobowiązania wynoszą 

312 040,70 zł i są to zobowiązania niewymagalne z terminem płatności w grudniu br. Dotyczą 

one pochodnych od wynagrodzeń i usług. W pierwszym półroczu z tytułu spłat rat kredytowych 

przypadających do spłaty w 2021 roku wydatkowano środki w wysokości 527 000,00 zł oraz 

odsetki od kredytów w wysokości 38 418,63 zł. Należności pozostałe do zapłaty na rzecz 

Powiatu wynoszą 749 885,57 zł, w tym zaległości w wysokości 590 528,43 zł. Zaległości  

w opłatach związane z należnościami z tytułu udziału Powiatu w dochodach skarbu Państwa, 

opłatami geodezyjnymi, opłatami za pobyt w DPS, opłatami za pojazdy porzucone. W stosunku 

do tych dłużników wszczęte zostały postępowania egzekucyjne i sukcesywnie zadłużenie to 

ulega zmniejszeniu. Należności wykazane w sprawozdaniu obejmują również fundusz pracy. 

Na tę chwilę trudno jest przewidzieć jakie będzie wykonanie budżetu na koniec roku, dlatego 

przy dalszym jego wykonywaniu zalecana jest duża ostrożność i monitorowanie. Dodała, że 

pozostałe informacje zostały przedstawione w sprawozdaniu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił jej Przewodniczącego Pana 

Macieja Włocha.   

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja zapoznała się z przedmiotową informacją i nie wnosi zastrzeżeń.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i stwierdził, że powyższe informacje zostały Wysokiej Radzie przedstawione. 
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12. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XXII/227/2021 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 31 MARCA 2021  R. W SPRAWIE 

OKREŚLENIA ZADAŃ Z ZAKRESU REHABILITACJI ZAWODOWEJ  

I SPOŁECZNEJ OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH, NA REALIZACJĘ KTÓRYCH 

PRZEZNACZA SIĘ ŚRODKI PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU REHABILITACJI 

OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH W 2021 ROKU. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 12 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021  r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku i poprosił Panią 

Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że Powiatowy Urząd Pracy  

w Aleksandrowie Kujawskim pismem z dnia 4 sierpnia 2021 roku wystąpił z prośbą  

o wprowadzenie zmian w limitach środków finansowych w poszczególnych zadaniach  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej w następujący sposób: w zadaniu – zwrot 

wydatków na instrumenty i usługi rynku pracy na rzecz osoby niepełnosprawnej 

zarejestrowanej jako bezrobotna albo poszukująca pracy i nie pozostająca w zatrudnieniu – 

staże, zwiększenie limitu środków finansowych o kwotę 1 475,00 zł, w zadaniu – przyznawanie 

osobom niepełnosprawnym środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej, rolniczej albo 

na wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej – zmniejszenie limitu środków finansowych  

o kwotę 30 000,00 zł, w zadaniu – zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy osoby 

niepełnosprawnej – zwiększenie limitu środków finansowych o kwotę 28 525,00 zł, 

Konieczność wprowadzenia zmian wynika z braku zainteresowania osób uprawnionych 

otrzymaniem środków na rozpoczęcie działalności gospodarczej oraz wzrostem kwoty zasiłku 

dla bezrobotnych od 1 czerwca 2021 roku. Wobec powyższego wniosła do Wysokiej Rady  

o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił jej Przewodniczącego Pana 

Macieja Włocha.   

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej poprosił jej Przewodniczącą Panią Agatę 

Ceglewską. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie. Wobec braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021  r. w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Andrzej Łozicki, 

Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXV/264/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 września 2021 r. 

zmieniająca uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 

2021  r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

  

 

13.  PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA UDZIELENIE 

W 2021 ROKU DOTACJI W WYŻSZEJ WYSOKOŚCI DLA LICEUM 

OGÓLNOKSZTAŁCĄCEGO TOWARZYSTWA SALEZJAŃSKIEGO  

IM. KARDYNAŁA PRYMASA AUGUSTA HLONDA W ALEKSANDROWIE 

KUJAWSKIM, PROWADZONEGO NA TERENIE POWIATU 

ALEKSANDROWSKIEGO PRZEZ OSOBĘ PRAWNĄ NIEBĘDĄCĄ 

JEDNOSTKĄ SAMORZĄDU TERYTORIALNEGO. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 13 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie w 2021 roku dotacji  

w wyższej wysokości dla Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego  

im. kardynała Prymasa Augusta Hlonda w Aleksandrowie Kujawskim, prowadzonego na 

terenie powiatu aleksandrowskiego przez osobę prawną niebędącą jednostką samorządu 

terytorialnego i poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że zgodnie z art. 25 ust. 1 ustawy 

o finansowaniu zadań oświatowych, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego,  

w drodze uchwały, może wyrazić zgodę na udzielenie dotacji, o której mowa m.in. w art. 25 

ust. 1 w wyższej wysokości. Stosownie do art. 35 ust. 1 pkt 1 i ust. 2 ustawy o finansowaniu 

zadań oświatowych, dotacje, o których mowa w art. 25 przedmiotowej ustawy mogą być 

wykorzystane wyłącznie na pokrycie wydatków bieżących szkoły obejmujących każdy 

wydatek poniesiony na cele działalności szkoły lub placówki. Natomiast przez wydatki bieżące, 

o których mowa w ust. 1 pkt 1 należy rozumieć wydatki bieżące, o których mowa w art. 236 

ust. 2 ustawy o finansach publicznych. W dniu 14 czerwca 2021 roku złożony został wniosek 

o zwiększenie dotacji, o której mowa w art. 25 ust. 1 ustawy o finansowaniu zadań 

oświatowych, z przeznaczeniem na bieżącą działalność szkoły. Biorąc pod uwagę powyższe, 

zwiększenie dotacji jest dopuszczane pod względem prawnym. Pozytywnie oceniono też samą 

zasadność dotacji. W związku z powyższym, Pani Starosta wniosła do Wysokiej Rady  

o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Finansowo – Budżetowej poprosił jej Przewodniczącego Pana 

Macieja Włocha.   
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Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie  

i przedstawienie opinii Komisji Polityki Społecznej poprosił jej Przewodniczącą Panią Agatę 

Ceglewską. 

 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Agata Ceglewska powiedziała, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję i spytał kto 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

 

Radny Pan Andrzej Łozicki poprosił o udzielenie informacji na temat wysokości kwoty jaka 

ma zostać przekazana Szkole oraz o jaką kwotę wnioskował Ksiądz Dyrektor.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że we wniosku z dnia  

14 września br. zostały przedstawione rozliczenia wydatków Szkoły od stycznia do końca maja 

br. z informacji tej wynika, że wydatki nie były w całości pokrywane przez dotacje 

otrzymywaną z Powiatu. Dodała, że dotacja oznacza dofinasowanie działań Szkoły a nie 

całościowe jej finansowanie. Po dokonaniu przeliczeń okazało się, że dotacja z Powiatu 

pokrywa 94% wszystkich kosztów bieżących. Pani Starosta dodała, że z dniem 1 września br. 

zwiększyła się liczba uczniów uczęszczających do tej Szkoły o 29 osób, w związku z czym, 

zwiększyła się dotacja w stosunku do poprzednich miesięcy. Dzięki temu zwiększeniu, dotacja 

miesięcznie wzrosła o kwotę 19 690,73 zł co oznacza, że od września br. do końca br. roku 

Szkoła otrzyma więcej środków o kwotę w wysokości 78 763,04 zł. Po zwiększeniu dotacji,  

z wolnych środków przeznaczonych na finansowanie Szkoły pozostał 1% równoważny kwocie 

28 326,88 zł. W związku z tym, jest to całość środków jakie można Szkole przekazać do 

wysokości planu powiatu w tej części budżetu. 

 

Radna Pani Joanna Moneta powiedziała, że sytuacja w jakiej znalazła się Szkoła jest bardzo 

trudna, brakuje na bieżące sprawy. Nauczyciele nie otrzymali świadczenia wielkanocnego, 

świadczenia wakacyjnego, nie zostały wypłacone nagrody jubileuszowe z okazji 20-lecia,  

30-lecia pracy, odprawa emerytalna. Ponadto, z informacji jakie posiada Pani Radna od 

przyszłego miesiąca nie będzie pieniędzy na opłacenie ZUS-u. Po kontroli przeprowadzonej 

prawie pół roku temu okazało się, że dotacja uległa zmniejszeniu prawie o ¼. W imieniu 

Księdza Dyrektora poprosiła o podjęcie przedmiotowej uchwały.  

 

Radny Pan Andrzej Łozicki powiedział, że zdaje sobie sprawę, że ta Szkoła jest perełką 

naszego Powiatu a w Jego wypowiedzi nie był ukryty żaden podtekst. Pan Radny jest za tym 

aby te pieniądze przekazać.  

 

Radna Pani Joanna Moneta w związku z zajmowaną funkcją w przedmiotowej Szkole 

poprosiła o wyłączenie Jej z głosowania.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos w dyskusji. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji zamknął dyskusję  

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie w 2021 

roku dotacji w wyższej wysokości dla Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa 

Salezjańskiego im. Kardynała Prymasa Augusta Hlonda w Aleksandrowie Kujawskim, 
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prowadzonego na terenie powiatu aleksandrowskiego przez osobę prawną niebędącą jednostką 

samorządu terytorialnego. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Andrzej Łozicki, 

Sławomir Michalak, Adam Potaczek, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata Wdowczyk, Maciej 

Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Radna Pani Joanna Moneta nie brała udziału w głosowaniu powołując się na zapisy ustawy  

o samorządzie powiatowym mówiące o wyłączeniu radnego z głosowania z uwagi na jego 

interes prawny.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXV/265/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 września 2021 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie w 2021 roku dotacji w wyższej wysokości dla Liceum 

Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego im. kardynała Prymasa Augusta Hlonda  

w Aleksandrowie Kujawskim, prowadzonego na terenie powiatu aleksandrowskiego przez 

osobę prawną niebędącą jednostką samorządu terytorialnego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

 

14. PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XVIII/213/2020 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 15 GRUDNIA 2020 R.  

W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

NA ROK 2021. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 14 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021 i dodał, że w dniu wczorajszym Zarząd Powiatu złożył 

autopoprawkę do przedmiotowej uchwały i, co za tym idzie, do uchwały zmieniającej 

Wieloletnią Prognozę Finansową. Radni otrzymali te autopoprawki w dniu wczorajszym. 

Przewodniczący poprosił Panią Starostę o wystąpienie i omówienie projektu uchwały.  

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że po stronie dochodowej 

ogółem nastąpiło zwiększenie o kwotę 354 650,00 zł, w tym o kwotę 30 000,00 zł z Gminy 

Waganiec na przebudowę drogi powiatowej Ciechocinek-Siutkowo. Nastąpiło zmniejszenie  

o kwotę 110 050,00 zł planowanej datacji z Gminy , w skutek rozstrzygnięcia przetargu na 

budowę drogi powiatowej Nieszawa – Ujma Duża. Ponadto, dokonano zmniejszenia na kwotę 

369 473,00 zł w tej samej sprawie. Środki te zostaną uzyskane z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. W dziale Bezpieczeństwo Publiczne i Ochrona Przeciwpożarowa dokonano 

zwiększenia o kwotę 479 199,00 zł. Dotacja ta jest przeznaczona na świadczenia, uposażenia, 

pozostałe wydatki rzeczowe w Państwowej Straży Pożarnej. Uzyskano odszkodowanie za 

zalanie pomieszczenia Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim na kwotę 

38 971,00 zł. W dziale Ochrona Zdrowia, zwiększenie na kwotę 150 736,00 zł  

z przeznaczeniem na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne za osoby uprawnione nie 

objęte obowiązkiem ubezpieczenia zdrowotnego. Zwiększenie o kwotę 40 110,00 zł na 
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wniosek Ministra Edukacji i Nauki. Po stronie wydatkowej dokonano zmian zgodnie  

z celowym wykorzystanie dotacji, subwencji, środków a poprzez przesunięcia pomiędzy 

paragrafami udało się zabezpieczyć środki na wydatki bieżące w planach finansowych 

jednostek, z czego na szczególną uwagę zasługuje zwiększenie na kwotę 59 200,00 zł w planie 

finansowym ZDP w Aleksandrowie Kujawskim celem opracowania dokumentacji projektowej 

z przeznaczeniem na remonty dróg powiatowych. W palnie finansowym Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku, kwotę w wysokości 25 000,00 zł przeznaczono na remont 

sali gimnastycznej. Zwiększenie w planie finansowym PUP w Aleksandrowie Kujawskim o 

kwotę  62 778,00 zł na remont pokrycia dachowego oraz zalanych pomieszczeń. Zwiększenie 

o kwotę 39 504,00 zł w planie finansowym placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie 

Kujawskim z przeznaczeniem na zakupy związane z wyposażeniem pomieszczeń. W zakresie 

zadań dodatkowych dokonano następujących zmian: Zwiększenie na kwotę 35 00,00 zł  

z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi Ciechocinek – 

Siutkowo”. Zwiększenie o kwotę 244 950,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „Zakup ciągnika wraz z osprzętem” dla potrzeb ZDP w Aleksandrowie 

Kujawskim. Środki te zostały wygospodarowane ze względu na korzystny przetarg na 

przebudowę drogi powiatowej Nieszawa – Ujma Duża. W Szkole Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim został zmniejszony budżet o kwotę 65 000,00 zł ze względu na 

wydłużający się czas uzyskania pozwolenia na budowę oraz procedury związane  

z wyłonieniem wykonawcy. Zarząd Powiatu uzyskał informację, że nie zostanie to dokończone 

do końca br. dlatego środki te należało zabrać. Zwiększenie na kwotę 92 250,00 zł  

z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego polegającego na opracowaniu 

dokumentacji kosztorysowo-projektowej dla zadania inwestycyjnego pn. „Termomodernizacja 

kompleksu budynków Zespołu szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim”. Pani Starosta 

dodała, że Zarząd Powiatu chciałby aby ta dokumentacja była wykonana jak najszybciej, 

ponieważ w związku z programem „Polski Ład” Powiat może ubiegać się o środki na 

wykonanie tego zadania. Zwiększenie o kwotę 50 000,00 zł z przeznaczeniem na realizację 

zadania inwestycyjnego pn. „Zmiana sposobu użytkowania budynku stodoły na garaże DPS  

w Zakrzewie”. Całkowita wartość tego zadania w tym momencie opiewa na kwotę 110 000,00 

zł. Zwiększenie o kwotę 40 000,00zł z przeznaczeniem na zakup samochodu dla DPS  

w Zakrzewie. Zwiększenie o kwotę 25 000,00zł z przeznaczeniem na zakup serwera wraz  

z oprogramowaniem, macierzą i infrastrukturą sieciowa dla potrzeb Starostwa Powiatowego. 

Jest to również przedmiotem dzisiejszej autopoprawki. Zwiększenie na kwotę 30 400,00 zł na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa kotłowni gazowej w sali gimnastycznej 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”, co również jest przedmiotem dzisiejszej 

autopoprawki. Te dwie autopoprawki zaistniały ze względu na rosnące ceny materiałów. Pani 

Starosta poprosiła o podjęcie uchwały w wersji przedstawionej.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił jej Przewodniczącego Pana Macieja Włocha. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec  

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 

wraz z autopoprawką. 
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Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Andrzej Łozicki, 

Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 

WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXV/266/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 września 2021 r. 

zmieniająca uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

15.  PODJĘCIE UCHWAŁY ZMIENIAJĄCEJ UCHWAŁĘ NR XVIII/214/2020 RADY 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO Z DNIA 15 GRUDNIA 2020 R.  

W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO NA LATA 2021-2030.  

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 15 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021-2030 i poprosił Panią Starostę  

o wystąpienie i omówienie projektu uchwały. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska powiedziała, że w związku z podjęciem 

uchwały zmieniającej budżet konieczne jest podjęcie uchwały zmienianej Wieloletnią Prognozę 

Finansową Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021-2030 dostosowując ją do wielkości 

wynikających z dokonanych zmian w budżecie. Pani Starosta poprosiła o podjęcie uchwały 

wraz z przedstawionymi autopoprawkami.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski o wystąpienie i przedstawienie 

opinii Komisji Finansowo-Budżetowej poprosił jej Przewodniczącego Pana Macieja Włocha. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Pan Maciej Włoch powiedział, że 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt omawianej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski zarządził dyskusję. Wobec  

braku chętnych do dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2021-2030 wraz z autopoprawką. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Mariola Banaszkiewicz, Agata Ceglewska, Jerzy Draheim, Renata Golec, Andrzej Łozicki, 

Sławomir Michalak, Joanna Moneta, Adam Potaczek, Arkadiusz Świątkowski, Małgorzata 

Wdowczyk, Maciej Włoch, Dariusz Wochna. 

PRZECIW: brak głosów. 
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WSTRZYMUJĄCY SIĘ: brak głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski stwierdził, że Rada Powiatu 

podjęła uchwałę jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXV/267 /2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 września 2021 roku 

zmieniająca uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2021 – 2030 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

16. OŚWIADCZENIA I INFORMACJE. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski rozpoczął procedowanie 

punktu 16 – oświadczenia i informacje i spytał kto chciałby zabrać głos  

w tym  punkcie i złożyć oświadczenie czy też informację. 

 

Starosta Aleksandrowski Pani Lidia Tokarska poinformowała, że Rada Powiatu została 

nominowana przez Radnych Gminy Waganiec do wsparcia akcji charytatywnej na rzecz 

Amelki Bartoszak. W związku z powyższym Pani Starosta poinformowała, że Rada zebrała na 

ten cel kwotę w wysokości 2800 zł, która niezwłocznie zostanie wpłacona na konto Amelki. 

Pani Starosta serdecznie podziękowała wszystkim, którzy włączyli się w tę akcję. Do dalszej 

pomocy Amelce w walce nowotworem nominowano Szpital Powiatowy wraz z Prezesem 

Panem Mariuszem Trojanowskim oraz Komendę Powiatową Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim. Pani Starosta  jeszcze raz podziękowała za wsparcie tej akcji, 

natomiast Pan Wicestarosta wypił szklankę soku z cytryny.  

 

Wicestarosta Aleksandrowski Pan Adam Potaczek, w zastępstwie Starosty, wypił szklankę soku 

z cytryny.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski w imieniu Amelki i Jej 

opiekunów podziękował wszystkim, którzy wsparli akcję. Spytał czy ktoś jeszcze chciałby 

złożyć oświadczenie lub informację. Nikt więcej nie zgłosił chęci do zabrania głosu, w związku 

z powyższym, Pan Przewodniczący przeszedł do procedowania kolejnego punktu.  

 

 

17.  ZAMKNIĘCIE OBRAD XXV SESJI RADY POWIATU. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Arkadiusz Świątkowski podziękował Radnym, Pani 

Staroście wraz z Członkami Zarządu Powiatu, Pracownikami Starostwa oraz wszystkim 

obecnym podczas sesji za udział w obradach i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął   

XXV sesję Rady Powiatu Aleksandrowskiego.  

 

Zamknięcie obrad XXV sesji nastąpiło o godzinie 1300. 
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ZAŁĄCZNIKI: 

1. Lista obecności Radnych na XXV sesji Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

2. Wniosek Radnego Pana Konstantego Grzegórskiego o usprawiedliwienie nieobecności.  

3. Potwierdzenie otrzymania materiałów na sesję przez Radnego Pana Konstantego 

Grzegórskiego.  

4. Potwierdzenie otrzymania materiałów na sesję przez Radnego Pana Jerzego Draheima. 

5. Potwierdzenie otrzymania materiałów na sesję przez Radną Panią Magdalenę Kiciak-

Kucharską. 

6. Informacja Zarządu Powiatu o wniesieniu autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 

roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021 oraz projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego   

z dnia 15 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021-2030 – pismo znak OR.Oz.0026.49.2021 z dnia 

23 września 2021 roku. 

7. Zawiadomienie o zwołaniu XXV sesji Rady Powiatu z dnia 17 września 2021 roku. 

8. Porządek obrad XXV sesji Rady Powiatu. 

9. Wniosek Zarządu Powiatu z dnia 17 września 2021 roku o wprowadzenie do porządku 

obrad XXV sesji RP następujących projektów uchwał – pismo znak OR.Oz.0026.48.2021 

z dnia 17 września 2021 roku. 

10. Email z dnia 17 września 2021 roku w sprawie zamieszczenia w siedzibie urzędu 

miasta/gminy na terenie Powiatu Aleksandrowskiego Zawiadomienia Przewodniczącego 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie zwołania XXV sesji Rady Powiatu.  

11. Email z dnia 17 września 2021 roku w sprawie zwołania XXV sesji Rady Powiatu 

skierowany do kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, służb, inspekcji  

i straży.  

12. Email z dnia 17 września 2021 roku  w sprawie przekazania Zawiadomienia  

o zwołaniu XXV  sesji Rady Powiatu skierowany do Radnych Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

13. Email z dnia 17 września 2021 roku  w sprawie zwołania XXV sesji Rady Powiatu 

skierowany do Przedstawiciela Lokalnej Prasy. 

14. Email z dnia 17 września 2021 roku w sprawie przekazania uzupełnienia do sprawozdania 

z prac Zarządu Powiatu skierowany do Radnych Powiatu Aleksandrowskiego. 

15. Sprawozdanie Starosty Aleksandrowskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego za okres między XXIV a XXV sesją Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

16. Uzupełnienie do sprawozdania Zarządu Powiatu z działalności za okres między XXIV a 

XXV sesją Rady Powiatu kadencji 2018-2023. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o oświadczeniach majątkowych złożonych 

przez radnych Rady Powiatu Aleksandrowskiego za 2020 rok.  

18. Informacja Starosty Aleksandrowskiego o oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

Członków Zarządu Powiatu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu, kierowników 

jednostek organizacyjnych powiatu oraz osoby wydające decyzje administracyjne w 

imieniu Starosty za rok 2020. 

19. Informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego we Włocławku dotycząca analizy danych 

zawartych w oświadczeniach majątkowych. 

20. Analiza oświadczenia majątkowego Starosty Aleksandrowskiego oraz Przewodniczącego 

Rady Powiatu – pismo Wojewody Kujawsko-Pomorskiego znak ZBII.III414.225.2021, 

ZBII.III.414.321.2021 z dnia 30 czerwca 2021 roku. 
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21. Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Aleksandrowie Kujawskim na obszarach Powiatów Aleksandrowskiego, 

Inowrocławskiego, Toruńskiego, Miasta Torunia, Lipnowskiego, Włocławskiego  

i Miasta Włocławka za rok 2020. 

22. Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego  

w Inowrocławiu na obszarach Powiatu: Inowrocławskiego, Mogileńskiego, Słupeckiego, 

Konińskiego, Kolskiego, Radziejowskiego, Aleksandrowskiego, Włocławskiego na rok 

2020. 

23. Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego we Włocławku na 

obszarach Powiatów Włocławskiego, M. Włocławek, Radziejowskiego, 

Aleksandrowskiego, Lipnowskiego, Płockiego, M. Płocka, Konińskiego za rok 2020. 

24. Uchwała Nr 293/2021 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 12 sierpnia 2021 roku 

w sprawie przedstawienia informacji z wykonania planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego za I półrocze 2021 roku Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

opiekuńczego w Raciążku. 

25. Uchwała Nr 302/2021 Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 sierpnia 2021 roku 

w sprawie sporządzenia informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za I półrocze 2021 roku informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć.  

26.  Uchwała Nr 2/I/2021 Składu Orzekającego Nr 10 RIO w Bydgoszczy z dnia  

16 września 2021 r. w sprawie opinii o przedłożonej przez Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2021 

roku.  

27. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 marca 2021  r.  

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

28. Uchwała Nr XXV/264/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego dnia 24 września 2021 r. 

zmieniająca uchwałę Nr XXII/227/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 31 

marca 2021  r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, na realizację których przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

29. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie w 2021 roku dotacji w wyższej wysokości dla Liceum Ogólnokształcącego 

Towarzystwa Salezjańskiego im. kardynała Prymasa Augusta Hlonda w Aleksandrowie 

Kujawskim, prowadzonego na terenie powiatu aleksandrowskiego przez osobę prawną 

niebędącą jednostką samorządu terytorialnego. 

30. Uchwała Nr XXV/265/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego dnia 24 września 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie w 2021 roku dotacji w wyższej wysokości dla 

Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego im. kardynała Prymasa Augusta 

Hlonda w Aleksandrowie Kujawskim, prowadzonego na terenie powiatu 

aleksandrowskiego przez osobę prawną niebędącą jednostką samorządu terytorialnego. 

31. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 roku 

 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021.  

32. Uchwała Nr XXV/266/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 września 2021r. 

zmieniająca uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 

grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2021.  
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33. Projekt uchwały Rady Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na 

lata 2021-2030. 

34. Uchwała Nr XXV/267/2021 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 24 września 2021r. 

zmieniająca uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2021-2030. 

 

 

 

 

 

Protokolant: 

Joanna Kleparska   ........................................... 

 

Protokół XXV sesji sporządzająca podpisała dnia 28 września 2021 roku. 

 

 

 

       ZATWIERDZAM 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

   Arkadiusz Świątkowski 

 


